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ZAPISNIK 
SA 32. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
32. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 12. travnja 2017. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva  Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Siniša Maroević, član VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 

1. Komunalni prioriteti za 2018. godinu - obavijest 
2. Primljeni/poslani dopisi 
3. Tekuća komunalna problematika 

      4.   Razno 

                                                                             

 

                                                                             
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



AD 1.1.    
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO, da se u 
Odjelu za gradsku samoupravu i upravu, te sjedištima mjesnih odbora od 03. travnja do 21. 
travnja 2017. godine, zaprimaju prijedlozi za uređenje i održavanje objekata komunalne 
infrastrukture (Male komunalne akcije) za 2018. godine.   
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, obavijest Predsjednice Vijeća MO. 
 

AD 2.1. 
OGU za komunalni sustav, Direkcija za prometno redarstvo, dostavilo je Vijeću MO Brajda-
Dolac, dopis Predmet: odgovor na podnesak – parkiranje na tržnici „Brajda“. 
Vijećnik MO Igor Sušić, imao je primjedbu na navedeni dopis, koju će detaljnije obrazložiti 
pod točkom 3. dnevnog reda -  Tekuća komunalna problematika.  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je navedeni dopis, na znanje. 
 
AD 2.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Čistoće d..o.o., Predmet: Zahtjev za 
održavanje čistoće Ulice Ivana Filipovića, odgovor. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni dopis. 
 
AD 2.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail, odgovor gospodina Marijana 
Čančarevića, Pomoćnika načelnika PPRP Rijeka, u svezi Predmeta: problem parkiranja i 
prometa u Ulici Ivana Filipovića. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni e-mail. 
 
AD  2.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail, odgovor Rukovoditelja Sektora prometa 
Danijele Frke, dipl.inž.prometa, u svezi Predmeta: problem parkiranja i prometa u Ulici Ivana 
Filipovića. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni e-mail  
          

AD  2.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije za 
komunalno redarstvo, Predmet: odgovor na podnesak – parkiranje u Ulici Ivana Filipovića.   
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni dopis. 
 
AD  2.6. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcija 
plana, razvoja i gradnje, Predmet: MO BRAJDA-DOLAC – nogostup u Ulici Frana Kurelca – 
dopis, prosljeđuje se, TD Rijeka prometu d.d. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni dopis. 
 
 
 
 
 
 



AD 2.7. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu gospodina Ivice Crnčića, Ovlaštene osobe 
suvlasnika zgrade Erazma Barčića 1, u svezi Predmeta: Zamolba za postavljanje stupića. 
Vijeće nakon kraće rasprave, donosi jednoglasno slijedeći:  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku da se navedeni dopis 
proslijedi nadležnoj službi,  na razmatranje. 

   
 
AD 2.8. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 OGU za komunalni sustav, Direkcija za prometno redarstvo, n/p Ravnatelja 
Roberta Mišana – Predmet: parkiranje na tržnici „Brajda“ 

 Postaja prometne policije Rijeka i  Rijeka prometu d.d. – Predmet: Problem 
parkiranja i prometa u Ulici Ivana Filipovića  

 OGU za komunalni sustav, Direkcija za prometno redarstvo, n/p Ravnatelja 
Roberta Mišana– Predmet: Problem parkiranja i prometa u Ulici Ivana Filipovića  

 OGU za komunalni sustav, Direkcija, plana razvoja i gradnje – Predmet: 
Prometni nered u Ulici Frana Kurelca 

 Ekonomska škola Mije Mirkovića Rijeka, n/p Ravnateljice Laure Grubišić, 
prof.reh.- Predmet: Puknuće i nagnuće zida dvorišta Ekonomske škole Mije 
Mirkovića nasuprot Ul. Ivana Filipovića 2 

 
 
AD 3.1. 
Vijećnik MO Igor Sušić imao je primjedbu na dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije za 
prometno redarstvo, Ravnatelja Roberta Mišana, u svezi odgovora Predmet: parkiranje na 
tržnici „Brajda“. 
Obavijestio je Vijeće MO, da sva vozila koja su parkirana na tržnici „Brajda“, ulaze sa Ulice 
Alessanda Manzonia, te zahtjeva da se poveća ophodnja prometnih redara. 
Vijećnik MO, predložio je Vijeću MO da se dopis ponovo pošalje OGU za komunalni susatav, 
Direkciji za prometno redarstvo, Ravnatelju Robertu Mišanu. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je navedeno na znanje, te je suglasno sa 
prijedlogom Vijećnika MO Igora Sušića, da se dopis ponovo pošalje OGU  za 
komunalni sustav, Direkciji za prometno redarstvo, Ravnatelju Robertu Mišanu, 
sa zamolbom da se ophodnja vrši na tržnici „Brajda“, zbog nepropisno 
parkiranih vozila, koji ulaze sa Ulice Alessandra Manzonia.   

 
 
AD 3.2 
Zamjenica predsjednice VMO Sanja Crnković obavijestila je Vijeće MO o slijedećim 
komunalnim problemima: 
- u Ulici Pomerio kod k.br. 14  poslije radova na kolniku, izvođači radova nisu učvrstili šahtu, 
te navedena stvara buku, prijelazom  vozila 
- na stubištu Pomerio i na platou u Ul.Erazma Barčića u spoju sa Ul. Ivana Pavla II, neuredna 
zelena površina koju je potrebno urediti i održavati  
- na novoj garaži u Ul. Ivana Pavla II, ostaci neuklonjenog materijala od radova, kojeg je 
potrebno ukloniti    
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je navedeno, na znanje. 

 Dopise proslijediti nadležnim službama.  
 



AD 4.1. 
Zamjenica predsjednice VMO Sanja Crnković obavijestila je Vijeće MO da je dana 11. 
04.2017. godine u MO Brajda-Dolac, održan sastanak sa  gospodinom Igorom Bajokom, 
predstavnikom Udruge „Smart“, u svezi unapređivanja daljnjih programa Vijeća MO Brajda-
Dolac. Zamjenica predsjednice VMO, upoznala je Vijeće MO o novim prijedlozima 
programskih aktivnosti Vijeća MO Brajda-Dolac. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje navedenu obavijest i upoznato je 
sa novim prijedlozima programskih aktivnosti Vijeća MO Brajda-Dolac. 

 
AD 4.2. 
Predsjednica VMO Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO o dopisu Odjela za gradsku 
samoupravu Direkcije za mjesnu samoupravu, Pročelnika mr.sc. Mladena Vukelića, 
Predmet: programska aktivnost „Kulturna događanja“. Vijeće MO je nakon kraće rasprave 
donijelo jednoglasno  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku, da će izraditi prijedlog 
programa za programsku aktivnost „Kulturna događanja“, te će isti biti 
dostavljen  Odjelu za gradsku samoupravu, do 21. travnja 2017. godine, prema 
uputama iz navedenog dopisa. 

 
AD 4.3. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o dopisu Odjela za gradsku samoupravu 
Direkcije za mjesnu samoupravu, Pročelnika mr.sc. Mladena Vukelića, Predmet: Sportski 
susreti MO-a povodom dana Svetog Vida 2017. godine. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, obavijest Tajnice MO. 

 Jednoglasno su izabrani koordinatori: 
- za sportsko natjecanje u kartama -  gospodin Željko Čop 
- za sportsko natjecanje u boćama -  gospodin  Orlando Buchenberger. 

 
AD 4.4. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o konačnim tablicama  
komunalnih oštećenja i nereda,  u svezi obavljenog zajedničkog obilaska terena MO Brajda-
Dolac, sa stručnim službama Grada Rijeke. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, obavijest Tajnice MO.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri(4) stranice. 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


